

Title (en)  
**SELF-DESTRUCTIBLE SYRINGES.**

Title (de)  
**SELBSTVERNICHTENDE EINSPRITZNADEL.**

Title (fr)  
**SERINGUES AUTO-DESTRUCTIBLES.**

Publication  
**EP 0085043 A1 19830810 (EN)**

Application  
**EP 81902214 A 19810804**

Priority  
US 8101048 W 19810804

Abstract (en)  
[origin: WO8300438A1] Improvements in disposable items, particularly self-destructing or otherwise automatically non-reusable hypodermic syringes having a self-destructing element (67) which is actuated during the injection stroke of the piston. The invention provides an upper stop member (1A), generally provided by a plate with a circular hole having a diameter permitting withdrawal of the plunger (25) but not the piston and also a cylindrical protuberance (68) adjacent the injection end of the cylinder and extending beyond the cylindrical wall (20) so as to shield the fingers of the user from a self-destructing pin (67) forced through the bottom wall of the cylinder under completion of the injection stroke. A cover plate for said cylindrical protuberance having an interior hole for the injection needle is also shown.

Abstract (fr)  
Améliorations apportées à des articles jetables, en particulier des seringues hypodermiques auto-destructibles ou automatiquement non réutilisables ayant un élément d'auto-destruction (67) qui est actionné pendant la course d'injection du piston. L'invention décrit un organe supérieur d'arrêt (1A), constitué d'une manière générale par une plaque ayant un trou circulaire d'un diamètre qui autorise le retrait du plongeur (25) mais non celui du piston ainsi qu'une projection cylindrique (68) adjacente à l'extrémité d'injection du cylindre et s'étendant au-delà de la paroi cylindrique (20) de manière à protéger les doigts de l'utilisateur contre une pointe auto-destructible (67) passant de force au travers de la paroi de fond du cylindre en bout de la course d'injection. Une plaque de couverture de cette saillie cylindrique ayant un trou intérieur pour l'aiguille d'injection est également illustrée.

IPC 1-7  
**A61M 5/00**

IPC 8 full level  
**A61M 5/50** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61M 5/50** (2013.01); **A61M 2005/5006** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8300438 A1 19830217**; AU 7531081 A 19830222; EP 0085043 A1 19830810; JP S58501497 A 19830908; NO 831123 L 19830328

DOCDB simple family (application)  
**US 8101048 W 19810804**; AU 7531081 A 19810804; EP 81902214 A 19810804; JP 50278281 A 19810804; NO 831123 A 19830328